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Registre 5701: 
Sr. Luis Sánchez Rodríguez 
 
Viendo que no se tiene respuesta de la petición que se pide a la 
Alcaldesa. 
Ruego se pase copia a todos los grupos políticos sobre el escrito 
adosado a esta instancia, para el próximo pleno del día 20 de abril 2007. 
 
Informe Técnico en referencia a los caminos rodados y peatonales 
existente en dicha zona y en concreto a los que la zona de Can Cervera y 
el de Cayet. 
 
Queremos que sigan estos caminos, por donde nos desplazábamos al 
metro de Can Boixeres y al  sector Sant Feliu. 
En Base al artículo 35-41-42 de la ley de 26 de noviembre de Régimen 
Jurídico de la Administración Pública y del procedimiento administrativo 
común. 
 
De la lectura de l’escrit formulat i documentació que s’annexa, es desprèn que 
el camí o camins a què es fa referència, es trobarien, en el seu cas, situats al 
terme municipal de l’Hospitalet i sobre terrenys propietat del seu Ajuntament. 
Per qual cosa, el nostre Ajuntament no pot pronunciar-se sobre el manteniment 
o no manteniment d’uns suposats camins situats fora del terme municipal 
d’Esplugues.  
 
No obstant, i atès que l’escrit també fa referència indirecta a l’activitat 
desenvolupada amb caràcter provisional i precari en l’àmbit del sector Can 
Cervera, cal indicar, a títol informatiu i sempre en relació als terrenys que 
formen part del terme municipal d’Esplugues, que:  
 

- L’activitat d’estacionament de vehicles que es realitza per una empresa 
privada, sobre terrenys de titularitat també privada.  

- L’activitat disposa de la preceptiva llicència, atorgada amb caràcter 
provisional i precari, de conformitat amb el que disposa la legislació 
vigent i previ l’informe favorable de la Comissió d’Urbanisme de 
Barcelona. 

 
Finalment, només resta afegir que la totalitat del sector Can Cervera, que inclou 
també la totalitat dels terrenys destinats amb caràcter provisional a 
estacionament de vehicles, és objecte en l’actualitat d’un projecte urbanístic, en 
fase de formulació i redacció, que contempla, la creació de la xarxa viària (per a 
vehicles i vianants) del sector que permetrà, entre altres coses, la construcció 
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de l’avinguda de l’Electricitat, que facilitarà una connexió de qualitat entre el 
sector de Can Cervera i el barri de Sant Feliu.    
 
 
Registre 6161: 
Sr. Edi Rovira 
 
En el ple de 19-1-07 li vaig preguntar: 
Registre 512: Les persones de mobilitat reduïda demanem: Que es 
construeixi un pas adaptat al carrer Ignasi Iglesias cantonada Manuel de 
Falla amb el Pla que té l’Ajuntament per l’any 2007 segon va dir vostè al 
Ple del 22-12-06. 
Aquesta petició ja s’ha fet reiteradament el 10-02-05, 10-11-05, 31-05-06 I 
Vostè va contestar: 
Hem donat instruccions al servis corresponents, en el senti d’efectuar 
l’adaptació del pas, dins del programa d’intervenció als diferents barris de 
la ciutat en matèria d’accessibilitat, durant el primer semestre de 2007. 
 
Acabo de veure a un full de la revista el Pont, els diferents passos 
adaptats que es van construir segons el Pla pel 2007 i aquest pas no 
figura. 
També em va dir al Ple del 9-3-07, que m’enviaria (per e-mail) la llista dels 
diferents passos adaptats que es van construir segon el Pla pel 2007 i 
TAMPOC l’he rebut. 
Li torno a demanar que aquest pas quedi inclòs a la llista i una còpia de la 
llista, si us plau. 
 
Al Carrer Laureà Miró cantonada carrer Molí, hi ha un pas adaptat que per 
un costat està molt bé, en canvi per l’altre costat té un desnivell d’uns 3 
cm. des de la vorera i les cadires de rodes elèctriques no poden pujar 
soles. 
Jo li demano que posin una mica d’asfalt i fer una petita rampa ¿Em 
podria donar un plaç aproximat? 
edirovira@wanadoo.es 
 
El compromís d’adaptar es manté, i tal i com s’ha indicat s’executarà dintre del 
primer semestre de 2007. 
 
Lamento que no li hagi arribat, i espero que en breu el tingui a la seva 
disposició. 
 
La millora d’aquest punt s’efectuarà el més aviat possible, i com a molt dintre 
del primer semestre d’enguany, sempre i quan la solució exposada a la 
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pregunta sigui realment viable. En cas contrari, haurem de determinar l’abast 
de la modificació del gual i el termini d’execució. 
 
 
Registre 6301: 
Sr. Juan José Ceacero 
 
En relación a la instancia nº 6289 del día 17 de abril de 2007, formulo la 
siguiente pregunta: “Tengo 56 años y tengo una minusvalía del 66%, las 
empresas privadas no se dignan a contratarme. ¿Qué tengo que hacer? 
Solicitaría del ayuntamiento un puesto de trabajo. 
Resposta 
Registre 6289: 
Sr. Juan José Ceacero 
Solicito al Ayuntamiento, un puesto de trabajo, ya que al tener una 
minusvalía del 66% las empresas privadas no se dignan a contratarme. 
 
En relación con la pregunta del Sr Juan José Ceacero Casas, manifestarle que 
las convocatorias de selección de personal municipal se realizan de 
conformidad con la Oferta de empleo que se aprueba cada año. Para solicitar 
participar en los procesos de selección debe presentar instancia en los plazos 
legalmente previstos. Concretamente el plazo de presentación de instancias en 
cada uno de los procesos es de los 20 días naturales siguientes al de la 
publicación de la convocatoria respectiva en los diarios oficiales, aunque en 
estos momentos no hay ninguna convocatoria abierta. 
 
 
 
Registre 6360: 
Sra. Elisabet Millà, Sra. Teresa Carbonell, Sra. Lídia Ibáñez, Sr. Jordi 
Raventós 
 
1.- Com a persones que assistim habitualment als plens, hem anat seguint 
tot el que s’ha dit aquí sobre el cap de policia. 
Des de la seva contractació, amb caràcter d’urgència, passant per totes 
les vegades que s’han denunciat d’una manera o d’una altra fins i tot amb 
una moció, la manera d’actuar, de comportar-se i d’estar (sovint s’ha dit 
que anava begut estant de servei) i el fet que més d’una vegada s’hagi 
parlat de la manera de fer abús d’autoritat per part de l’esmentat cap de 
policia. 
Ara, un cop vistos els últims fets, queda evidenciat que tot allò que es 
deia tenia una base ben fonamentada. 
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• Quina persona, amb nom i cognoms, assumeix la responsabilitat de 

la contractació d’aquest senyor? 
• Quina persona amb nom i cognoms assumeix la responsabilitat 

d’haver donat per tancat l’expedient que se li va obrir per les 
denuncies fetes per CCOO i el Sindicat de la Policia? 

• Creu que el/la responsable polític/a de seguretat de la nostra 
població té responsabilitat en aquest afer? 

• Aquest fet serà motiu de dimissions? 
 
2.- Durant el temps que aquest senyor ha estat en el càrrec, és evident 
que ha efectuat denúncies de persones o locals que han tingut 
conseqüències per aquestes persones o locals. 
Havent demostrat abastament la seva irresponsabilitat en el 
desenvolupament de les seves funcions i preciositat en la seva manera 
d’actuar volem preguntar: 
 

• Seran revisades totes les sancions que s’han efectuat sota el seu 
comandament i sota eles seus criteris? Perquè és possible que 
seguint el seu criteri s’hagi tancat, per exemple un bar, perquè no li 
donaven gratuïtament consumicions de begudes alcohòliques. 

 
 
1.- Cap persona amb nom i cognoms ha d’assolir cap responsabilitat, en el 
sentit i intenció que es planteja en aquesta pregunta; perquè cap persona, a 
títol individual ha “contractat”, a l’inspector de la policia local.  
 
Per a la provisió interina de la plaça d’inspector de la Policia Local d’Esplugues 
de Llobregat es va procedir de conformitat amb les disposicions legals vigents. 
Va haver un procediment previ en què es van valorar els mèrits i les capacitats 
de diferents candidats. 
 
Per a la provisió de la plaça d’inspector de la Policia Local d’Esplugues de 
Llobregat en propietat, s’ha procedit de conformitat amb les disposicions legals 
vigents a la convocatòria d’un concurs oposició obert, en què es van valorar els 
mèrits i les capacitats dels opositors que es van presentar. 
 
El procés selectiu i la valoració dels mèrits i de les capacitats va recaure en un 
tribunal en què van participar, de forma efectiva i activa, un representant de 
l’escola de Policia de Catalunya, un representant de la Direcció General de 
Coordinació de Policies Locals de Catalunya, de la Generalitat de Catalunya, 
un representant sindical, i un representant dels grups polítics que conformen 
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l’oposició en aquest Ajuntament, a més tres funcionaris de carrera de la 
Corporació, sota la presidència de l’alcaldia de la Corporació. 
 
Com a resultat de la primera part del procés selectiu, i per decisió unànime del 
tribunal, es va proposar per accedir a la segona fase del procés selectiu al 
senyor Jesús Senén Kiercheben. 
 
La segona part del procés selectiu va consistir en un curs de caràcter també 
selectiu i eliminatori, a l’Escola de Policia de Catalunya. En aquest curs 
l’opositor va obtenir la puntuació de Notable. 
 
Només després d’aquest llarg, exhaustiu i objectiu procés ha estat estès el 
nomenament efectiu, com funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, a la plaça 
d’inspector de la Policia Local. No existeixen, ni poden existir responsabilitats 
individuals.   
 
• És de suposar que la pregunta fa referència a l’expedient informatiu obert en 

data 26/7/04 en què es van analitzar fets succeïts el dia 20/6/04. 
 
Respecte això, cal dir que: L’expedient va ser impulsat en totes les seves fases 
pels tècnics i lletrats de l’Ajuntament, que van valorar tots els antecedents de 
fet aportats a l’expedient, entre el quals cal són de destacar les declaracions 
efectuades pels diferents agents i comandaments de la Policia Local que varen 
ser testimonis directes en el cas. 
 
L’anàlisi jurídic va concloure que, de les dades que constaven a l’expedient, no 
es desprenia cap fet o circumstància que pogués considerar-se entre les 
tipificades com infracció sancionable, de conformitat amb el règim disciplinari 
vigent. 
 
La conclusió obvia era i és la impossibilitat d’incoar cap expedient disciplinari. 
 
• No. 
 
• No. 
 
2.- Òbviament no es revisaran, ni de forma genèrica ni específica, cap dels 
expedients sancionadors instruïts i resolts durant l’etapa a què es refereix la 
pregunta. I no es revisaran: 
 

• Perquè, no existeix cap motiu objectiu per fer-ho. 
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• Perquè, els expedients sancionadors no responen, en cap cas, a una 

visió o criteri atribuïble a l’actuació individualitzada d’una persona, sinó a 
l’aplicació de les disposicions legals vigents als supòsits de fet que 
siguin qualificats com infracció administrativa, en la matèria que en cada 
cas correspongui; aplicació que s’efectua mitjançant un procediment 
administratiu, amb participació dels interessats i amb totes les garanties 
que l’ordenament vigent estableix per a l’exercici de la potestat 
sancionadora. 

• Perquè, a més, i prenent en consideració l’estructura organitzativa del 
nostre Ajuntament, l’inspector de la policia no participa directament en la 
instrucció dels expedients sancionadors. 

• Perquè, encara que participés o hagués participat, les possibles faltes o 
infraccions que hagués pogut cometre, i que per altre banda encara 
estan “sub iudice”, en un moment determinat, ni estan relacionades amb 
els esmentats expedients sancionadors, ni vicien els procediments 
anteriors a la seva suposada comissió. 

• Perquè, tot plegat, fer el que sembla proposar-se en la pregunta no 
només fora radicalment absurd, sinó que seria clarament il·legal. 

 
Cal afegir, únicament, que per altra banda la pregunta conté unes afirmacions 
que, sigui dit amb la deguda prudència i respecte, podrien ser calumnioses.    
 
 
Registre 6361: 
Sra. Lídia Ibáñez Nebot 
 
Vam demanar que fos inclosa la candidatura al Premi Pont a l’activitat 
emprenedora a l’Assemblea de Cal Suïs. 
Posteriorment a la seva presentació se’ns va demanar que adjuntéssim 
una informació com ara seu social, nom i NIF de la persona responsable 
etc. 
Tota aquesta documentació va ser lliurada puntualment.  

• Per quin motiu no va optar doncs al premi Pont si l’entitat 
responsable, tal com ho vam fer saber és l’AVV de Finestrelles amb 
el president al capdavant? 

 
El Secretari del Jurat envia un escrit a l’entitat que fa la proposta sol·licitant que 
es facin arribar dades que no consten. Responen a l’escrit aportant dades 
(entitat responsable de l’Assemblea: AVV Finestrelles, c. Díaz de la Fuente, 8-
10, NIF G-58684845, president: Francisco Felipe). No estant inscrita al registre 
municipal d’entitats decau la sol·licitud. 
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Registre 6362: 
Sr. Iscle Pladellorens 
 

• Quina és l’entitat que organitza el Sant Jordi que cavalcarà per 
Esplugues? 

 
• Qui ha dissenyat el recorregut? 
 
• Com és que amb aquest tipus d’actes culturals sempre es 

discrimina els barris de muntanya? (Finestrelles, La Mallola, La 
Miranda) 

 
• Consideren que no paguem prou impostos i per això no en fan cap 

mena d’activitat cultural ni tenim tampoc accés a infrastructures 
com ara piscina i altres? 

 
• Han pensat alguna vegada en la gent gran que viu en aquests barris 

i que té dificultats per desplaçar-se? 
 
 
L’espectacle que es realitzarà a Esplugues el proper dia de Sant Jordi  
representarà la llegenda de Sant Jordi i que aportarà el cavaller Sant Jordi, la 
princesa i el drac. Amb aquests personatges es realitzarà la llegenda que tindrà 
una durada aproximada de 20 minuts. 
 
Aniran acompanyats de la unitat muntada de la Policia Local que els hi obrirà 
pas. 
 
Es va portar a terme una reunió entre el departament de cultura i la Policia 
Local per tal de coordinar l’activitat i veure quins eren els espais on es podien 
portar a terme les representacions. 

 
Podem entendre que quan parlen d’aquest tipus d’acte podem suposar que 
estan parlant del programa de Festes Tradicionals, donat que la Diada de Sant 
Jordi queda emmarcada dins d’aquest calendari de Festes. En aquest sentit 
entenem que dins el calendari de Festes Tradicionals en  alguns d’aquests 
barris es porten a terme activitats com la Castanyada o la Festa de barri que 
formen part d’aquesta programació tradicional. 
 
És cert que enguany iniciem aquesta nova proposta de narrar la llegenda de 
Sant Jordi en espais de la ciutat com són el Barri de Can Vidalet, La Plana, El 
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Gall i Centre, però també ha quedat fora algun altre barri. Per tractar-se de la 
primera vegada que es fa l’activitat buscàvem llocs força transitats per veure la 
resposta que podia tenir l’activitat. També buscàvem llocs propers en horari de 
matí i a l’igual en horari de tarda per tal que els cavalls no haguessin de fer un 
recorregut molt llarg. En funció del grau de participació farem una posterior 
valoració de l’activitat i per tant si hem de fer alguna modificació per a l’any 
vinent. 
 
Pel que fa al tema de piscines, l’any passat es va inaugurar la piscina que es 
troba en el Parc dels Torrents, un piscina que dóna cabuda a tota la població i 
que s’ubica en un espai cèntric per a tots els ciutadans i ciutadanes del 
municipi. 
 
El servei d’Esplubus té diferents parades en els barris de Finestrelles, La 
Miranda i La Mallola. En aquest sentit el servei cobreix els barris abans 
esmentats. 
 
És cert que determinada gent gran té d’altres tipus de dificultats per desplaçar-
se, en aquest sentit l’Ajuntament ofereix el SAD (servei d’ajuda a domicili). 
L’any 2006 van ser ateses 225 persones. També es disposa del servei de 
transport adaptat. El nombre d’usuaris ha estat de 62 persones. 
 
 
 
Registre 6363 
Sra. M. Teresa Carbonell 
 
1 - Segons la resposta a la pregunta 10623 d’un passat ple se’ns diu que 
els escorcolls abans d’entrar a l’ajuntament el dia de ple es fan segons 
“criteris tècnicament policials” entenem així que aquest criteris els 
dictava el cap de policia. 

• Tenint en compte que el cap de policia ha demostrat la seva 
incompetència per exercir el càrrec, aquest criteris ara deixaran de 
ser efectius? 

• Es podrà entrar al ple sense patir cap escorcoll? 
 

2 –  
• Voldria que em diguessin la relació de les persones i entitats 

premiades amb el PREMI PONT en totes les modalitats i en totes les 
edicions celebrades. 
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• Quin ha estat l’escandall dels premis Pont del 2007? (presentador, 

animadors, escultures, sopar, lloguer de taules i altres, moqueta, 
samarretes, publicitat, hores extres de treballadors, flors... 

 
 
1.- Sobre els escorcolls, els “criteris tècnicament policials” que en el seu 
moment van obligar a prendre com a mesura de seguretat els escorcolls 
previs a l’accés a l’Ajuntament es justifiquen plenament pel conjunt d’incidents 
previs, per tothom coneguts, que es van produir amb anterioritat en el decurs 
de plens anteriors i que van destorbar greument el normal desenvolupament 
d’aquests actes públics. Aleshores, prendre aquest tipus de mesures resulta del 
tot coherent, aplicant criteris tècnics policials objectius –que no subjectius- 
per procurar garantir el normal funcionament d’aquesta institució pels 
conductes democràticament establerts fent servir la paraula, i respectant els 
torns de paraula, com a mitjà d’expressió. A més, s’ha de tenir en consideració 
el fet que el col·lectiu que va protagonitzar tot el conjunt d’incidents abans dits 
ha manifestat pública i reiteradament la seva intenció de continuar posant en 
pràctica aquest tipus d’actuacions. 
 
D’altra banda, cal recordar que no hi ha cap intenció ni interès  per escorcollar 
les pertinences de ningú i que cal reiterar que es tracta de garantir el normal 
funcionament del ple. En aquest sentit, qualsevol que vulgui accedir-hi pot triar 
entre mostrar les seves pertinences als agents encarregats de la vigilància, o 
bé dipositar-les al servei de guarda-roba que s’habilita a la planta baixa de 
l’Ajuntament, on romandran degudament custodiades fins l’acabament de l’acte 
o, abans de l’acabament, quan el seu propietari vulgui recuperar-les. 
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2.1.- Sobre els Premis Pont, adjuntem el quadre amb tots els premiats des de 
la primera edició. 
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2.2.- Les despeses corresponents als Premis El Pont d’enguany són: 
 

VI PREMIS EL PONT 
 Concepte Import
 Servei de catering (inclou sopar, servei, taules, flors, etc...) 25.000,00
 Organització, muntatge i desmuntatge 55.350,00
 Impressió Bases Premis 750,82
 Invitacions i sobres 1.096,72
 Ventalls per obsequi 8.268,69
 Samarretes espectacles 1.880,00
 Hores extres (subalterns, informadores) 1,223,00
 Hores extres Brigada d’obres 593,64 
 Realització escultures premis      15.103,00
 
  
Registre 6364: 
Sra. Elisabet Millà 
 
1 - Segons l’Alcaldessa ha dit a ETV l’auditori ara sembla que estarà situat 
al C. Nord. 
Segons una resposta sobre el tema durant el ple de 17 de novembre de 
2006 estava previst ubicar-lo a la Pl. Catalunya, pendent, però d’altres 
possibilitats. 

• És aquest ja el lloc idoni d’ubicació tal con vostès diuen en les 
respostes del ple 17-11-2006? 

• Ja s’han acabat els estudis tal com vostès diuen en les respostes 
del ple del 17-11-2006? 

• Estan ja en disposició de fixar els terminis de construcció tal com 
vostès diuen en les respostes del ple del 17-11-2006? 

2 – En l’últim ple algú va preguntar pel cost de les pilotes de la 
inauguració de la gespa del camp de futbol de Can Vidalet i no van 
contestar. 

• Quantes pilotes van fer? 
• Quin va ser el seu cost? 

 
1.- 
• Les declaracions efectuades indicaven que el lloc que el govern municipal 

considera més adequat per a la instal·lació de l’Auditori-Teatre és el carrer 
Nou, aproximadament a la ubicació actual de les naus industrials existents 
actualment. 
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• Resta encara molta feina per desenvolupar, però donades les 

característiques del lloc, la seva posició territorial i la seva proximitat amb 
altres peces centrals de caràcter cultural, com ara la Biblioteca Central o el 
Casal de Cultura i el futur equipament destinat a Casal d’entitats, 
considerem que el lloc és idoni.  

• Encara no tenim un calendari, en relació amb la construcció efectiva, però, 
previsiblement el projecte estarà redactat durant l’exercici 2007 i durant 
l’exercici 2008 caldrà impulsar les actuacions per garantir la disponibilitat 
dels terrenys i la licitació de les obres. 

 
2.- 
• Es van fer 1500 pilotes. 
 
• El seu cost va ser de 5.220 €. 
 
 
Registre 6365: 
Sra. Lluïsa Morera 
 
Durant la visita del president de la Generalitat es va fer un recepció a la 
masoveria de Can Tinturé on van ser convidades les “entitats de 
participació ciutadana” 
Quin són els noms de les entitats convidades? 
Quines entitats hi van assistir ? 
Quin es el criteri que fan servir per determinar que una entitat és de 
participació ciutadana?  
 
 
Entitats convidades i assistents: 
 
Associació de Dones de Can Vidalet "El Taller" 
Associació de Dones de La Plana  
Associació de Dones El Gall  
Associació de Propietaris i Veïns Ciutat Diagonal 
Associació de Veïns Centre   
Associació de Veïns de Can Clota / Can Cervera 
Associació de Veïns de Can Vidalet  
Associació de Veïns El  Gall  
Associació de Veïns Finestrelles  
Associació de Veïns La Mallola  
Associació de Veïns La Miranda  
Associació de Veïns La Plana  
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Unió de Botiguers d’Esplugues  
Casal de Gent Gran Can Vidalet  
Club de Jubilats Sant Jordi  
Esplai de Gent Gran El Gall  
Esplai de Gent Gran Can Clota  
Esplai de Gent Gran El Centre - La Plana  
 
Totes aquelles entitats que tenen una dimensió comunitària de caire global o 
territorial, com les associacions de veïns, associacions de dones o de gent gran 
o la pròpia Unió de Botiguers i els grups polítics municipals. 
 
 
Registre 6366: 
Sr. Jordi Raventós 
 
En el parc de les Tres Esplugues on habitualment s’hi fan concerts, s’han 
posat unes cistelles de bàsquet fixes. 
Quan calgui muntar un escenari per a propers concerts (perquè és 
evident que és el lloc idoni per a celebrar aquests tipus d’activitats, ja que 
no es molesta a cap veí) on es muntarà l’escenari? Es retiraran 
provisionalment les cistelles? 
 
 
L’espai a què es fa referència és un espai públic que ha permès la realització 
d’actes musicals de petit i mitjà format. El fet d’haver instal·lat les cistelles de 
bàsquet fixes és per tal de donar la possibilitat d’un major ús de l’espai, que no 
ha de limitar la realització d’aquest tipus d’esdeveniments. No obstant això i en 
funció de l’acte ha realitzar s’estudiarà la necessitat de desmuntar el taulell i 
l’aro de bàsquet. Si calgués, per les necessitats tècniques del concert, 
desmuntar els màstils de les cistelles, també seria factible tècnicament. 
 
 
Registre 6376: 
Sra. Elisabet Millà Salinas 
 
El dia 2 de febrer de 2007, vaig presentar per registre amb el n. 1800 
d’entrada, una reclamació. 
Avui dia 18 de març, rebo un certificat de correus contestant aquesta 
reclamació, signada per Sr. Cairó i comunicant-me un dictamen a aquest 
respecte per part de l’Alcaldessa. 
Fins aquí tot correcte, però, per què si jo en la sol·licitud entrada per 
registre vaig posar una creueta en el lloc adient perquè volia tenir la 
resposta en català, se’m contesta única i exclusivament en castellà? 
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Qui vetlla en aquest ajuntament perquè es respecti la llei de Normalització 
Lingüística i l’Estatut d’Autonomia. 
 
Des d’aquests serveis administratius es té sempre la màxima cura de 
respondre atenent el que disposa el Reglament d’Usos Lingüístics, en 
concordància amb la Llei de Política Lingüística de la Generalitat de Catalunya. 
En aquest sentit atenem tant les sol·licituds expresses manifestades mitjançant 
una creu a la instància corresponent, com a aquelles sol·licituds tàcites en què 
l’interessat/da s’adreça a l’administració en català o en castellà.  
 
En el cas que ens ocupa, s’ha produït una errada fortuïta de tipus administratiu, 
propiciada pel suport del personal itinerant que hem hagut de disposar 
recentment degut a diverses baixes prolongades. Lamentem els inconvenients 
que això hagi pogut ocasionar i prenem mesures addicionals per tutorar que 
aquests fets no es produeixin fins i tot en circumstàncies excepcionals, com les 
que ens hem trobat. 
 
Procedim a lliurar novament trasllat de l’esmentada resolució en l’idioma escollit 
per la sol·licitant. 
 
Registre 6380: 
Sr. D. Luis Manuel Fernández del Campo 
 
Hoy mismo he recibido en mi casa un lujoso folleto relativo a los actos 
que se celebrarán el Día de Sant Jordi, y en la semana pasada otro 
relativo a la Semana de la Gente Mayor. Me sorprende el nivel de calidad 
de ambos, que contrasta especialmente con los realizados en los años 
anteriores, aunque no tanto en el momento en el que se produce (cercanía 
de las próximas elecciones municipales). 
 
Desearía conocer su coste, y el incremento producido respecto al coste 
de los folletos que se realizaron a tales efectos en el año 2006. 
 

• Igualmente, desearía conocer la justificación para este incremento 
en los costes del folleto, ¿acaso con un folleto como el de años 
anteriores no se garantizaba la difusión a toda la ciudad de los 
actos que se celebran? ¿O nuevamente nos encontramos ante un 
gasto superfluo, cuya finalidad principal es promocionar la imagen 
del actual equipo de gobierno municipal? 

 
• Por otro lado, ¿Cual es el presupuesto de las acciones previstas 

alrededor del Día de Sant Jordi de 2007? ¿ y de la Semana de la 
Gente Mayor? ¿cuál es el incremento de gasto respecto al año 
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pasado? ¿y cuál es la justificación para este despliegue de 
medios? 

 
Nota: les agradecería su respuesta en el mismo idioma. 
 
La publicación de Sant Jordi de este año hace especial incidencia a los actos 
previstos, que este año incluye algunas novedades destacadas respecto al año 
pasado. 
 
 
 

SANT JORDI 
AÑO  DISEÑO IMPRESIÓN 
2006   943,78 
2006  1.276  
2007  4.384,80  
2007   3.817,01 
 
 

SEMANA DE LA GENTE MAYOR 
AÑO  DISEÑO IMPRESIÓN 
2006   943,78 
2006  696,--  
2007  2.436,--  
2007   4.086,58 
 
El presupuesto de las acciones previstas realizadas con motivo del Día de Sant 
Jordi de 2006 fue de  1.113,06 €. 
 
El presupuesto de las acciones previstas para el Día de Sant Jordi de 2007 es 
de 16.211 €. 
 
Como ya saben el Ayuntamiento tiene adjudicado el contrato relativo al 
programa anual de dinamización sociocultural y de mantenimiento físico para la 
gente mayor.  Este contrato incluye, entre otras actividades, la coordinación del 
desarrollo, gastos de monitorización y parte de la infraestructura necesaria 
(alquiler de mesas y sillas, y la mitad del coste de la carpa para la Paella de la 
Gente Mayor)  para la celebración de las actividades que llevamos a cabo 
durante la Semana de la Gente Mayor. 
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El contrato para 2006 ascendió a 80.629,86 euros.  Este contrato a sido 
prorrogado para el 2007 por un importe de 82.774,21 euros, habiendo sido 
aplicado el correspondiente incremento de 2,7%  del IPC. 
 
Respecto a la semana de la Gente Mayor los gastos presupuestados son: 
  
 2006 2007 
Materias primas para la 
elaboración de la Paella 

3.043,08 euros 3.107,28 euros 

La mitad del coste relativo 
al alquiler e instalación 
carpa al parque de Can 
Vidalet. 

3.434,62 euros 4.487,17 euros  (incluye 
la instalación de 4 wc 
portátiles) 

 
Las camisetas que se han confeccionado este año, por un importe de 4.338,40 
euros, se entregarán durante todo el año y hasta agotar existencias a todas las 
personas participantes en las diversas actividades incluídas en el programa de 
gente mayor.  
 
 
 
 
Registre 6381: 
Sr. D. Luis Manuel Fernández del Campo 
En relación con la revista municipal “EL PONT”, cabe destacar el 
considerable aumento de volumen de páginas que ha experimentado 
desde la toma de posesión de Pilar Díaz como alcaldesa, habiendo 
aumentado de unas 50 a 60, hasta 90 paginas de los últimos números. 
 

• Dado que esta revista se financia con el presupuesto municipal, y 
por tanto con dinero procedente de los ciudadanos de Esplugues, 
desearía conocer cuál ha sido el incremento de costes sufrido por 
cada edición mensual de la revista, respecto de los números 
anteriores, como por ejemplo el de abril de 2006 (con 50 páginas). 

 
• Igualmente, desearía conocer cuál es la justificación para este 

considerable incremento en volumen de la revista, y por tanto en 
sus costes ¿acaso se han venido produciendo acontecimientos 
excepcionales en la ciudad, que antes no sucedían? o por el 
contrario, ¿se corresponde con una excepcional campaña de 
promoción de la imagen pública de la alcaldesa Dª Pilar Díaz? 
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Nota: les agradecería su respuesta en el mismo idioma. 
 
Cada edición de la revista El Pont se realiza en función de los contenidos 
previstos, por lo que el número de páginas varía en función de la densidad de 
información a comunicar a la ciudadanía. 
 
 

Revista El Pont 
NUMERO MES AÑO PAG. IMPORTE 
146 ABRIL 2006 48 8.546,72 
147 MAYO 2006 60 12.400,96 
148 JUNIO-JULIO 2006 60 12.400,96 
149 SEPTIEMBRE 2006 68 13.492,96 
150 OCTUBRE 2006 72 14.273,84 
151 NOVIEMBRE-DICIEMBRE 2006 84 15.673,42 
152 ENERO-FEBRERO 2007 84 15.281,76 
153 MARZO 2007 92 17.766,92 
154 ABRIL (se está elaborando) 2007 -- -------- 
 
 
 
 
Grup Municipal PSC 
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